
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 10. december 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 277
Det fremgår af artiklen "Lars Løkkes folk erkendte overbetaling" (Politiken,
09.12.2010), at embedsmænd i Finansministeriet i januar 2009 konstaterer, at
de ekstra tilførte penge til sundhedsvæsenet i forbindelse med det udvidede frie
sygehusvalg og behandlingsgarantien i høj grad bruges på flere "tiltag" på de
samme patienter. Finansministeriet konstaterer samtidig, at "Der vurderes ikke
umiddelbart at være nogen medicinsk begrundelse for denne udvikling". Mini-
steren bedes oplyse, hvornår og hvordan regeringen har fulgt op på, om det
udvidede frie sygehusvalg og behandlingsgarantien har ført til overbehandling
af bestemte patientgrupper.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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